## 中五級 各科「考試溫習一覽表」

學科	範圍
中國語文(卷一)	1. 閱讀理解(考核內容分析)
	2. 指定篇章:〈論仁論孝論君子〉、〈師說〉、〈六國論〉、〈岳陽樓記〉、〈詩三首〉、〈出師表〉、〈魚我所欲也〉、〈廉頗
	藺相如列傳〉、〈勸學〉
中國語文(卷二)	命題作文(三選一),考核學生的構思、表達、創作能力 實用寫作:建議書、專題文章
Eng Lang (Paper I)	It consists of 4 reading passages. Complete 38 questions with reference to the reading passages. There are a wide variety of question types, such as multiple-choice questions, short questions, fill-in-the-blank questions, summary cloze questions and contextual vocabulary questions.
Eng Lang (Paper II)	It consists of a short task (200 words) and an extended task (400 words), consisting of a speech, letter of advice, article. Relevancy and
	adequacy of content for purpose; Accuracy and appropriacy of language patterns, vocabulary, spelling and punctuation; Planning and organization; Appropriacy of tone, style and register
Eng Lang (Paper III)	It consists of 6 tasks.
	Part A: Listen for information to complete a record sheet and 2 note sheets
	Part B: Listen for specific information to complete a flyer, an article and an email; Interpret and locate relevant information from the Data File
Eng Lang (Paper IV)	Group interaction (8 minutes); Individual response (1 minute) - set of three papers
數學	5A 和 DSE題目
公民	「一國兩制」下的香港(全冊)、
	改革開放以來的國家(人民生活的轉變與綜合國力及 國家的發展與香港融入國家發展大局)
企財(會計)	A1複式記帳(1-3) A2 分錄簿 (4-5) A3 試算表,報表 (6-8) A4 -A5 期末調整項目 (9-12)
企財(管理)	市場營銷管理全冊
旅遊與款待	第一冊(全部)及第二冊(p.143至p.293)
經濟	單元一至十三
數學延伸課程(M1)	5A
化學	第18至23章
生物	CH.15-20
中史	周代至甲午戰爭
地理	地圖閱讀、核心單元1、2、3、4、7;選修單元8及9
體育(選修科)	第二部分:人體;第三部分:動作分析;第四部分:維持健康與活動表現的體適能和營養;第五部分:體育訓練方法;
	第六部分:預防運動創傷;第七部分:體育、運動和康樂活動的相關心理技能
資訊及通訊科技	必修部分A、B、C、D(重點考核)
視覺藝術(選修科)	視覺形式表達主題,藝術評賞
歷史	主題甲(全部)、主題乙(主要衝突與和平的訴求:一戰及二戰)
物理	電磁學第一至六課